

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

[Texte]

Tuesday, September 29, 1987

• 1107

The Chairman: There is a quorum. Gentlemen, I have a letter here I wish to read. It is to Mr. Derek Blackburn, MP for Brant, Room 441, West Block, House of Commons. It says:

Dear Colleague:

Pursuant to Standing Order 93(2), this is to confirm your appointment as chairman of the Legislative Committee on Bill C-46, an act to amend the Royal Canadian Mint Act and the Currency Act.

Sincerely yours, Marcel Danis, MP.

Bill C-46 is an act to amend the Royal Canadian Mint Act and the Currency Act. I do see a quorum. We have gone through the appointment of chairman; I have just been appointed chairman, I guess. I would ask the clerk to read the order of reference.

The Clerk of the Committee: The following is an extract from the *Votes and Proceedings* of the House of Commons for Tuesday, September 15, 1987:

The Order being read for the second reading and reference to a Legislative Committee on Bill C-46, an act to amend the Royal Canadian Mint Act and the Currency Act;

Mr. Clark (Yellowhead) for Mr. Côté (Langelier), seconded by Mr. Lewis, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time and referred to a Legislative Committee.

The Chairman: Thank you, Mr. Birch.

Routine business is the next item on the agenda: printing when a quorum is not present. Could I have a motion that the chairman be authorized to hold meetings to receive and to authorize the printing of evidence when a quorum is not present, provided that not fewer than three members of the committee are present? Do I have a mover?

Mr. Boudria: I so move.

Motion agreed to.

The Chairman: With regard to printing issues, I would like to have a motion that the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*. Do I have a mover?

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

[Traduction]

Le mardi 29 septembre 1987

Le président: Nous avons un quorum. Messieurs, je vais vous donner lecture d'une lettre adressée à M. Derek Blackburn, député de Brant, bureau 441, édifice de l'Ouest, Chambre des communes. Voici le texte:

Cher collègue:

Conformément au Règlement 93(2), je confirme votre nomination en qualité de président du Comité législatif sur le projet de loi C-46. Loi modifiant la Loi sur la monnaie royale canadienne et la Loi sur la monnaie.

Salutations distinguées, Marcel Danis, député.

Le projet de loi C-46 est une Loi modifiant la Loi sur la monnaie royale canadienne et la Loi sur la monnaie. Donc, me voilà nommé président. Je demanderai maintenant au greffier de nous donner lecture de notre ordre de renvoi.

Le greffier du Comité: Ce qui suit est un extrait des *Procès-verbaux* de la Chambre des communes du mardi, 15 septembre 1987:

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi à un comité législatif du projet de loi C-46, loi modifiant la Loi sur la monnaie royale canadienne et la Loi sur la monnaie;

M. Clark (Yellowhead) au nom de M. Côté (Langelier), appuyé par M. Lewis propose que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

En conséquence, le projet de loi est lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Le président: Merci, monsieur Birch.

Le point suivant à l'ordre du jour est le suivant: impression à défaut de quorum. Quelqu'un voudrait-il proposer que le président soit autorisé à tenir des séances et à recevoir des témoignages et en autoriser l'impression à défaut de quorum, pourvu qu'au moins trois membres du Comité soient présents. Qui est-ce qui fait la proposition?

M. Boudria: J'en fais la proposition.

La motion est adoptée.

Le président: Quelqu'un voudrait-il proposer la motion que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*?